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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kíván-e segíteni a szociális ellátórendszeren a 
kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A július 30-án bejelentett üzemanyag árakat érintő intézkedés, valamint a rezsiköltségeket érintő 
intézkedések drasztikusan befolyásolják a szociális ellátórendszer működését.

A kisebb szolgáltatóknál több millió a nagyobbaknál pedig több 10 millió forintos többletkiadás 
jelenik meg, amely költségvetési hiányként realizálódik a rendszerben, így gyakorlatilag 
működésképtelenné vallást eredményez.

A szociális, gyermekjóléti és gyermekvédelmi rendszerben nagyjából 100 ezer ember dolgozik és 
maga az ágazat körülbelül 1 millió ember ellátásáért felelős.

A fentiekre való tekintettel a Szociális Szakmai Szövetség és a Szociális Munkások Magyarországi 
Egyesülete levélben fordult a gondoskodásért felelős államtitkárhoz, melyben több a szakmát érintő
kérdésük is van.

Tisztelt Miniszter Úr!

Várható-e bármilyen olyan intézkedés, ami az ellátottak érdekében a szolgáltatók működési 
biztonságát tervezhetően és érdemben javítja?

Amennyiben egy szolgáltató úgy dönt, hogy nem tudja továbbá biztosítani a szolgáltatást vagy 
éppen csődbe megy, akkor a meglévő ügyfélkört kinek tudja átadni, ki tudja a továbbiakban a 
szolgáltatást biztosítani részükre?

Várom érdemi válaszát!
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